
Bodo
ukrepati
prepozno?
Oglašam se iz krajevne

skupnosti UrSke Zatler.
Stanovalci Mucherjeve uii-
ce in BratovševB ploščadi
imamo skupni problem, ki
Še ni rešen.

Imamo dve šoii, vrtec.
trgovino, banko, avtobusno
postajališče in pa nesr&Čno
ulico 7. september. Nekaj
otrok s ploSčadi hodi v šolo
na Ježico, drugi pa v šolo
Danile Kumarjeve. Vsi bo-
dijo Č6z cesto, prehoda za
pešce pa ni. Irfiamo tudi
prehod oziroma most čez
cesto. ki povezuje Bratov-

ševo in GHnŠkovo ploščad.
ta most pe je oddaijen več
kot 500 metrov in za te ob-
čane ne pride v poštev.

Postavljam vprašanje: Ne
moremo zaščititi občanov s
primernim znakom ati s
prehodom za pešce?

Mislim, da se množica
Ijudi, ki vsako jutro prečka
to nevarno ulico, ko gre v
šolo, v trgovino, vrtec ali na
avtobus, niti ne zaveda, da
je lahko trtev nepravoča-
snega ukrepa.

BOGDAN LAZNIK

ODOOVOR UREDNIŠTVA:
NB oddeMcu za komunaf-

n* fn Mtanovanjske zadeve
»kupičlne občlne Batl-
gratt smo fzvedeff, da »o
pri uradu za promet io na~
roČJII uatrezno označitev
(•go prehotta. Do takrat pa
/# treba še nekal več prm-
vtdnoMtit


